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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

 

Protokół Nr 5 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  10  marca  2017 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek  – Starosta Tarnobrzeski  
2. Krzysztof Pitra – Wicestarosta Tarnobrzeski 
3. Krystyna Kozieja – Członek Zarządu 
4. Jerzy Sudoł – Członek Zarządu 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli : Dominik Szewc – Przewodniczący Rady 
Powiatu,  Skarbnik Powiatu - Elżbieta Wojciechowska, Sekretarz Powiatu – Kazimierz 
Błasiak i inni wg listy obecności. 

Posiedzenie prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku. 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego oraz 
sprawozdanie  roczne z wykonania planu finansowego SPZ ZOZ Nowa Dęba za 2016 
r. 

2. Arkusze organizacyjne  szkół i placówek oświatowych w roku szkolnym 2017/2018. 
3. Uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowych do oceny ofert na realizację 

zadań  publicznych Powiatu. 
4.  Rozpatrzenie  wniosku o Aneks Nr 4 do arkusza Organizacyjnego ZS Nr 2 w Nowej 

Dębie. 
5.  Rozpatrzenie wniosku o nowe kierunki kształcenia w ZS Nr 1 w Nowej Dębie.                        
6. Zatwierdzenie Programu Działalności i Planu Pracy  Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Gorzycach na 2017 r. 
7. Wydanie opinii do wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji 

drogowej „Budowa drogi – łącznika między drogą wojewódzką Nr 872, a drogą gminną 
– ul. Sikorskiego na osiedlu w Skopaniu. 

8. Rozpatrzenie  prośby Burmistrza MiG. Nowa Dęba o nieodpłatne przekazanie działki 
Nr 2622/4 o pow. 0,0683 ha położonej w Chmielowie w celu ujednolicenia stanu 
prawnego dróg. 

9. Sprawy różne. Porządek posiedzenia rozszerzono o sprawy: 
- Ośrodek Zdrowia w  Chmielowie, 
- Interpelacja  radnego M. Ożgi – droga dojazdowa dla mieszkańców b. Domu 
Nauczyciela w SOSzW w Grębowie. 
-  regulacji stanu prawnego drogi powiatowej Nr 1030R Grębów – Stany. 
Starosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która przedstawia sprawozdanie z wykonania 
budżetu Powiatu za 2016 r. oraz sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego 
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SPZ ZOZ Nowa Dęba za 2016 r. Zarząd jednogłośnie podejmuje uchwałę o 
przedstawieniu Radzie Powiatu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Rzeszowie  
- sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu za 2016 r. 
- sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego SPZ ZOZ Nowa Dęba za 
2016 r. 
- informacji o stanie mienia Powiatu. 
Uchwała Nr 5/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Zarząd zatwierdził 
aneksy do arkuszy organizacyjnych  Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej Dębie (nauczanie 
indywidualne ) i Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowej Dębie ( ½ etatu 
sprzątaczki do 30 września 2017 r.). 
Przystąpiono do analizy projektów arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 2017/2018. 
ZS Nr 2 w Nowej Dębie – bez uwag 
ZS Nr 1 w Nowej Dębie – Zarząd nie wyraża zgody na  wykazanie vacatu z informatyki. 
Należy przydzielić godziny innym informatykom. 
ZS w Gorzycach – postulowano zejście z  godzin nauki zawodu przy obrabiarkach. 
Wg informacji dyrektora nie jest to możliwe,  bez naruszenia zasad bezpieczeństwa. 
Norma środowiskowa to max. 8 osób na stanowisku. Zarząd przyjął wyjaśnienia. 
Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Grębowie. Zalecono zmniejszenie o 
1,5 etatu pracowników obsługi. Wykazano 0,5 etatu. Dyrektor wyjaśnia ,że Ośrodek ma 
gospodarstwo rolne  18 ha. Nie ma możliwości dalszej redukcji etatów obsługi. W 
ocenie Zarządu nieuzasadnione są  3 grupy w Internacie ( 48 osób). W odniesieniu do 
redukcji etatu w świetlicy i  godzin ponadwymiarowych polecono  sprawdzenie 
kwalifikacji nauczycieli do pełnienia funkcji wychowawcy.  Projekt arkusza SOSzW do 
dalszych konsultacji. 
Sekretarz Powiatu przedstawił projekty uchwał Zarządu Powiatu w sprawie  powołania  
Komisji Konkursowych do oceny ofert na realizację zadań publicznych Powiatu 
Tarnobrzeskiego w 2017 r. Zarząd kolejno  uchwalił  uchwały. Uchwały oznaczone Nr 
5/25, 5/26, 5/27, 5/28 stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 Rozpatrzono wnioski  ZS NR 1 i ZS Nr 2 w Nowej Dębie w sprawie podwyżek dla  
pracowników niepedagogicznych. Zarząd zdecydował , że zajmie się  sprawa podwyżek 
we wszystkich placówkach oświatowych po 1 września br. Z udziałem dyr. ZS NR 1  
rozpatrzono wniosek o utworzenie nowych kierunków kształcenia w ZS Nr 1 w Nowej 
Dębie. Dyrektor informuje, że utworzenie kierunku informatyka, nie wymaga  
nakładów na pracownie. Zajęcia specjalistyczne mogliby prowadzić nauczyciele z ZS 
NR 2. Zarząd wyraził zgodę  na umieszczenie w ofercie  zawodu- technik – elektronik 
w szkole młodzieżowej i kurs ekonomiczny z zakresu poboru danin publicznych, czas 
kursu  1 rok lub 1,5 roku. 
Zatwierdzono Program Działalności i Plan Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy 
w Gorzycach  na rok 2017. 
Wydano opinię w sprawie wyrażenia zgody na realizację inwestycji drogowej. 
„Budowa drogi – łącznika między drogą wojewódzką Nr 872, a drogą gminną – ul. 
Sikorskiego na osiedlu w Skopaniu”. 
Uchwała Nr 5/29 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Rozpatrzono pozytywnie prośbę Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Dęba i przyjęto 
projekt uchwały Rady Powiatu w  sprawie  nieodpłatnego przekazania działki Nr 2622/4 
o pow. 0,0683 ha położonej w Chmielowie w celu ujednolicenia stanu prawnego dróg i 
urządzenia drogi wewnętrznej z której korzystają mieszkańcy Chmielowa. 
Starosta P.. Bartoszek przedstawił przebieg spotkania z mieszkańcami Chmielowa, 
Jadachów i Cygan w sprawie funkcjonowania Ośrodka Zdrowia w Chmielowie. Zarząd 
zaakceptował  koncepcję, aby  urealnić ceny najmu  budynku i wydzierżawić go 
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dotychczasowym najemcom na dalsze funkcjonowanie  Ośrodka Zdrowia. Inną z opcji 
do  rozważenia jest uruchomienie  przez Szpital Powiatowy w Nowej Dębie 
Podstawowej Opieki Zdrowotnej na  własnym kontrakcie. Zdecydowano, aby przed 
zleceniem projektu na przebudowę drogi  Grębów – Stany uregulować stan prawny 
drogi na całym jej przebiegu. 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 
 

1. Na wniosek Zespołu Szkół w Chmielowie przeznaczono kwotę 500 zł (brutto) na zakup 
usług związanych z organizacją XVI Turnieju Tenisa Stołowego – „Wiosna 2017” . 

2.   Dla Gminnego Ośrodka Kultury w Gorzycach przeznaczono kwotę 500 zł (brutto) na 
zakup usługi transportowej związanej z wyjazdem Zespołu Tanecznego FOKUS na XXII 
Ogólnopolskie  Konfrontacje Zespołów Tanecznych w Małogoszczu.   

3. Rozpatrzono pismo  mieszkanki  Tarnobrzega w sprawie dofinansowania kosztów 
wydania książki. Ze względu na ograniczone możliwości finansowe budżetu Powiatu nie 
przyznano dofinansowania. 

4. Rozpatrzono  pismo Grupy Ratownictwa w Tarnobrzegu w sprawie  wsparcia 
finansowego na szkolenia z zakresu Kwalifikowanej Pierwszej Pomocy.   Wniosek 
rozpatrzono negatywnie ze względu na ograniczenia Budżetu Powiatu. 

5. Na wniosek Szkoły Podstawowej Nr 8 w Tarnobrzegu na dofinansowanie Regionalnego 
Konkursu Ekologicznego pn. „Przyjaciel przyrody” przeznaczono kwotę 300 zł (brutto). 

6. Na wniosek Komendanta Powiatowego Społecznej Straży Rybackiej przeznaczono kwotę 
do 800 zł (brutto) na zakup odzieży niezbędnej do wykonywania czynności kontrolnych 
dla 10 strażników Społecznej Straży Rybackiej. 

7. Na wniosek Zarządu Klubu Sportowego LKS Tarnowska Wola przeznaczono kwotę 2 000 
zł (brutto) na zakup siatki na budowę piłko – chwytu na obiekcie sportowym Klubu LKS 
Tarnowska Wola. 

8.  Na wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej w Zabrniu na zakup usług związanych z 
wyjazdem uczniów klas III –VI na Zielona Szkołę  do Zakopanego przeznaczono kwotę 
3 000 zł. (brutto). 

9. Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów  w Nowej Dębie otrzymał kwotę 600 
zł (brutto) na zakup usług transportowych związanych z wyjazdem członków na 
wycieczkę  integracyjną do Sanoka i Starej Wsi. 

10. Na wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Grębowie przeznaczono kwotę 300 zł 
na dofinansowanie kosztów transportu uczniów  na Zieloną Szkołę  na Mazury. 

11. Uczniowski Klub Sportowy „ZEUS” Trześń otrzymał dofinansowanie w wys. 2500 zł 
(brutto) na  zakup usług transportowych związanych z wyjazdem uczniów na Zieloną 
Szkołę   do Poznania.Rozpatrując pismo Szkoły Podstawowej Nr 1 w Gorzycach z dnia 8 
marca br. poinformowano, że dofinansowanie na wyjazd na „Zielona Szkołę „ w rejon 
Wielkopolski (Poznań, Gniezno, Biskupin) otrzymał UKS „ZEUS” Trześń. 

12. Na wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego przy OSP Siedleszczany przeznaczono 
kwotę 2500 zł (brutto) na zakup usług transportowych związanych z wyjazdami sekcji 
NORDIC WALKING na zawody sportowe. 

13. Na wniosek Związku Represjonowanych Politycznie Żołnierzy – Górników w 
Tarnobrzegu  przeznaczono kwotę 300 zł (brutto) na dofinansowanie zakupu usługi 
transportowej  w związku z organizacją pielgrzymki do Częstochowy z okazji 25 – lecia 
powstania Związku. 

14.  Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu otrzymało  500 zł (brutto) na organizację V 
Turnieju Halowej Piłki Nożnej Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych. Realizacja 
decyzji Zarządu nastąpi poprzez zwiększenie planu  finansowego Centrum Opieki nad 
Dzieckiem w Skopaniu na najbliższej sesji Rady Powiatu. 
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15. Na wniosek Stowarzyszenia  PIKAJRO i Klubu Sportowego BODYMORS w 
Tarnobrzegu przeznaczono kwotę 300 zł ( brutto)  na zakup usług związanych z 
organizacja przedsięwzięcia „I  Tarnobrzeskie Zmagania z Wisłą”. 

16. Rozpatrzono pismo Klubu Biegacza „WITAR” w Tarnobrzegu w sprawie  
dofinansowania kosztów organizacji XXXVII Tarnobrzeskiego Biegu  Siarkowca im. 
Kazimierza Sławka. Ze względu na ograniczenia Budżetu Powiatu dofinansowania nie 
przyznano. 

 
 
Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 10 marca     
2017 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                        2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 

 

Uzupełnienie do protokołu. 

Sprawy różne. Poz. 17. 

Rozpatrzono pismo Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Upośledzeniem 
Umysłowym Koło w Tarnobrzegu dotyczące dofinansowania wykonania klatki schodowej.  
Zarząd zapoznał się z jego treścią. Jednak ze względu na ograniczone możliwości  
finansowe  budżetu Powiatu nie przyznano dofinansowania. 

 
 

 

 


